

OCA

\$3000 SCHOLARSHIPS

AT COMMUNITY COLLEGE OF DENVER

SPONSORED BY THE ORGANIZATION OF CHINESE AMERICANS



If you are Asian or Pacific Islander, you could win a \$3,000 scholarship from the Organization of Chinese Americans (OCA) at Community College of Denver.

Go! Go! Go! Find out more at CCD.edu/Scholarships
Applications are due by July 1.

Use this scholarship to pay for any program of study at Community College of Denver. Earn a certificate or two-year degree and go to work, or start at CCD and transfer to a 4-year university. Pursue a career in medical fields like nursing and dental hygiene, engineering, education or graphic design. Apply to CCD today and go anywhere!

Next Steps:

- Apply to Community College of Denver at CCD.edu/Apply.
- Complete the Free Application for Federal Student Aid (FAFSA) or Colorado Application for State Financial Aid to demonstrate financial need.
- Complete the CCD General Scholarship Application.

For more information about enrolling at CCD and applying for this scholarship, call 303.556.5503 or email Scholarships@CCD.edu

To learn more about OCA, please contact Margaret Choi, OCA President.
To learn more about the OCA Endowment Fund, please contact Ann Wang, Chair of the Education Committee.

Website: OCAcolorado.org Email: OCAcolorado@gmail.com
Phone: 720-663-IOCA(1622) Address: PO Box 44236, Denver, CO

好消息！好消息！好消息！

如果您是亞太裔學生，您可以贏得科州美華協會(OCA)在丹佛社區學院(CCD)設立的3,000美元獎學金。

來！來！來！

請到CCD.edu/Scholarships 查看詳情。
申請OCA獎學金截止日期為2021年7月1日。

您可以用OCA獎學金來支付在CCD學院修讀的所有課程。也可以用來修讀證書或兩年制學位而出來工作。您可以先攻讀CCD然後轉讀四年大學。您也可以先在CCD攻讀醫學專業例如護理和牙科衛生,工程科,商業科,教育科,或圖形設計科等職業科目。今天您來申請OCA獎學金,明天您的前程無可限量!

如何申請OCA獎學金步驟:

- 通過CCD.edu/Apply
- 完成免費的聯邦學生資助申請 (FAFSA) 或科羅拉多州的州資助申請, 以證明其資金需求。The Free Application for Federal Student Aid (FAFSA)
- 完成CCD一般獎學金申請。

有關註冊CCD併申請此獎學金的更多信息, 請致電303.556.5503 或發送電子郵件至 Scholarships@CCD.edu

要了解有關OCA的更多信息, 請聯繫OCA會長Margaret Choi,如果您想成為我們的OCA獎學金的捐贈者, 請聯繫OCA教育委員會主席Ann Wang。

請聯繫OCA網站: OCAcolorado.org, 電子郵件地址: OCAcolorado@gmail.com
電話: (720) 663-IOCA (1622) 或 PO Box 44236, Denver, CO 80201。



COMMUNITY
COLLEGE OF
DENVER



ORGANIZATION OF CHINESE AMERICANS